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                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Pani Prezydentko. 

 

Na terenie „giełdy samochodowej” stoją nośniki reklamowe. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi; 

- jakie są wpływy do budżetu miasta z dzierżawy terenu odnośnie  

poszczególnych nośników miesięcznie od stycznia do maja tego roku. 

- opłaty trafiają do budżetu miasta czy MZUK? 

Proszę podać kwotę wpływów za udostępnianie terenu pod nośniki reklamowe 

za rok 2023 i 2024 r.  

 

Na ogrodzeniach „giełdy samochodowej” wiszą banery reklamowe. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi : 

- jakie są wpływy do budżetu miasta z poszczególnych banerów reklamowych 

miesięcznie od stycznia do maja tego roku. 

- opłaty trafiają do budżetu miasta czy MZUK? 

Proszę podać kwotę wpływów za udostępnianie ogrodzenia pod banery 

reklamowe za rok 2023 i 2024 r.  

 

I przy tej okazji proszę przeszkolić kierownika giełdy odnośnie kontaktu                         

z klientem. Był taki klient, który pytał o podanie namiarów na właściciela 

nośnika reklamowego firmy, która w czasie kampanii wyborczej miała nośnik 

nie zaklejony reklamą. Nie każdy musiał znać byłego wiceprezydenta miasta. 

Troszkę kultury i będzie dobrze. 

A jeżeli w/w osoba nie umie się dostosować to trzeba jej podziękować za 

dotychczasową pracę. 

 

 

Jan Pająk  

Radny Rady Miasta Gliwice  


